
 

      
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 1-06-2022 kl. 17.00 – 19.30 

 
Rækkefølge for dirigent: Pia Fårbæk Jokumsen, Jane Ellegaard Holm, Elisabeth Vingborg, Tanja Skovbølling, 
Louise Juhl Rytter, Steffen Andersen, Kim Laustsen, Pernille Stadsholt, Shazia Borup, Kim Raahede Lindblad, 
Jesper Rosenvold Jakobsen, Tina Vallentin og Ralf Andersen 
Elevrødder: Manilla og Annika 
 
Referent: Jacob Ingemann Kristensen 
Afbud:  Tanja, Manilla, Shazia 

 

 
Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Tina) 
Mødeleder (Pernille) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat 

 
3 min 

Seneste referat blev underskrevet 

2. Skolebestyrelsesvalg 
Nye medlemmer 
Datoer for næste års møder 

 
 

10 min 

Vi har nu fået besat alle pladser i bestyrelsen, og vi skal have aftalt 
konstituering og datoer for næste års møder. 
Forslag: 7/9, 12/10, 30/11, 18/1, 8/3, 26/4, 7/6 
 
Nye medlemmer af bestyrelsen 

- Louise Rytter (fortsætter) 
- Ann Kathrine Svane 
- Mette Nielsen 
- Klaus Lundfold 
- Tina Olufsen 

 
Skolen har indkøbt bogen ” Skolebestyrelsens håndbog” disse 
udleveres til den kommende bestyrelse. 
 
Der er intro-møde for skolebestyrelser den 16/8 kl 18.30-21.30 (sted 
følger) 
 

3. Næste skoleår 
Den grønne kalender 
Deltagelse i forældremøder 
 
 
 
 
 
 
 
 

30 min 

Skolen gennemgår den grønne kalender, hvor Tørcargo og fester er 
placeret. 
 
 
Bestyrelsens deltagelse i forældremøder, indhold/form – hvad vil vi 
gerne drøfte med forældrene. 

 0. årgang: 17/8 Steffen 

 1. 2. årgang: 24/8 Pernille 

 3. årgang: 29/8 Steffen 

 4. årgang: 30/8 Elisabeth 

 5. årgang: 1/9 Louise 

 6. årgang: 31/8 Jane 

 7.,8.,9. årgang: 6/9 Kim 
 



 

 
Til forældremøderne tager vi udgangspunkt i ”Vi gør det sammen”, 
der er produktet af drøftelserne fra sidste års forældremøde.  
”vi gør det sammen” i praksis bliver præsenteret af teamet, der også 
fortæller om elevernes besvarelse.  Disse oplæg skal skabe en tydelig 
samme for forældrenes drøftelse. Efter gruppearbejdet samles input 
fra grupperne.  
 

4. Evaluering af madtilbuddet 
(Drøftelse) 
 

10 min 

De enkelte bestyrelsesmedlemmer, må gerne spørge ud i 
forældrekredsen, så vi kender til forældrenes tilfredshed med 
tilbuddet. 
 
Status er, at der er ca. 10 bestillinger dagligt med madtilbuddet. 
Skolen er glade for tilbuddet og så er det ikke ressourcekrævende 
for skolens administration. 
Bestyrelsen ønsker, at madtilbuddet vil reklamere for sig selv. Så 
flere benytter sig af ordningen. Særligt ved årets start.  
 
 

Pause - Spisning 

5. Princip for mobiler 

(Vedtagelse og implementering) 
 

15 min 

Det tilrettede princip er vedhæftet. 
Hvordan implementerer vi det, og får det gjort levende for både 
elever og forældre? 
 
Princippet er vedtaget 
 
Princippet træder i kraft fra den 1/8 22, og der vil fra første skoledag 
være tydelige skilte og markeringer af, at nu ”indtræder” man i en 
mobilfri-zone. 
 
 

6. Idrætspolitikken 
(Evaluering) 

 
 

10 min 

Nu har idrætspolitikken virket i et par på, er der behov for rettelser? 
 
Skolen oplever den fungerer, dog er der særligt på nogle årgange 
mange elever, der sjældent husker deres idrætstøj. Hvad gør vi, når 
der både er talt med elever og forældre, ad flere omgange? 
 
Idrætspolitikken er en god rettesnor til forventningerne til 
idrætsundervisningen. 
 
Omklædning og bad er blevet drøftet da skolen oplever at flere 
elever ikke medbringer idrætstøj. Det er skolebestyrelsens klare 
holdning, at eleven skal deltage i idrætsundervisningen i det omfang 
det overhovedet er muligt, hvis idrætstøjet er glemt. Og at eleverne 
går i bad efterfølgende.  
 

7. Ekstern skoleanalyse 
 

20 min 

Udvalget for læring har fået lavet en eksterne analyse af Børn og 
unge området i kommunen. 
Det vil være godt at skimme evalueringen af skoleområdet inden 
mødet. 
 
Bestyrelsen blev orienteret om analysen, der vurderes af komme til 
at fylde en del til efterårets bestyrelsesmøder. 



 

 8. Orientering: 
Formanden 
Ledelsen 
- Tagrenovering 
- Ansættelsessamtaler 20/6 
Elevrepræsentanter 
Medarbejderrepræsentanter 
Skolebest. Medlemmer 
 
 

10 min 

Ledelsen  
- Skolens ”flade tage” skal skiftes. Renoveringen forløber juni-nov 

2022. Det er indskolingen, udskolingen og den lange gang. Der 
opsættes stilladser, der dog ikke berører legepladsen, den 
transport kan finde sted. Lillegård og en del af parkeringspladsen 
bliver opbevaring for materialer. Vi kan ikke undgå gener, men 
håber på en smertefrit forløb. 

- Ansættelsessamtaler til ny børnehaveklasseleder den 20/6. 
Pernille deltager ved samtalerne. 

 

9. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøder   
 

 
2 min 

- Bestyrelsen konstituerer sig 
- Opsamling fra forældremøder 

 

9 Evt 
2 min 

- Promovering af skolen, kan vi gøre mere for, at flere vælger 
skolen til? (lige som vi promoverer 10.kl) 

- Spørgsmål om, om Skolen kan deltage i Skolefodbold 
turneringen. Skolen vil gerne deltage, men der er lige nu ikke 
et elevgrundlag for det. Men det svinger fra år til år. 

- Spørgsmål om skolen har erfaring med udveksling. Det har 
skolen ikke, og arbejder pt heller ikke på det. 
 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Pernille Stadsholt  


